

30 October 2023

Swimming Pools Opening Hours (Update)

Dear Members and Guests,

Please be informed that the opening hours of swimming pools at DBRC will be updated with the schedule below:

From 06 November (Monday) to 26 November (Sunday):

| Main Pool: | Daily 7:00am - 10:00pm |
|----------------|--|
| Baby Pool: | Daily 7:00am - 10:00pm |
| Freeform Pool: | Saturdays, Sundays and Public Holidays 10:00am - 7:00pm |

Swimming Pools closed for regular cleaning Every Monday to Friday: 12:30pm to 13:15pm

(If cleaning schedule falls on public holiday, scheduled cleaning will be cancelled accordingly.)

Please be informed that DBRC outdoor swimming pool will be closed on **27 November (Monday)** during the winter season, annual maintenance has been arranged in this period.

Thank you for your kind attention.





30 October 2023

游泳池開放時間(更新)

致各會員及賓客:

茲通知康樂會游泳池的開放時間將作出更新,詳情如下:

由十一月六日(星期一)至十一月廿六日(星期日):

| 主池: | 每日 上午七時 至 晚上十時 |
|-------|----------------|
| 小童池: | 每日 上午七時 至 晚上十時 |
| 不規則池: | 星期六、日 及 公眾假期 |
| | 上午十時 至 晚上七時 |

游泳池關閉以進行定期清潔時間

逢星期一至星期五: 中午十二時三十分至下午一時十五分

(如遇公眾假期,原定的清潔時段將會取消。)

茲通知康樂會將於冬季<u>十一月廿七日(星期一)</u>起關閉室外游泳池,期間亦將進行年度保養工程。

敬希垂注。



FROM CLUB MANAGEMENT